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Било би добро да је било мање политикантства, а много више спремности наших
представника да се прецизно и отворено говори о интересима Србије на начин на који је
то урадила руска страна. Мислим на наш неравноправан положај у пројекту ”Јужни ток”
и улазак Србије у НАТО, јер је то једини начин да прекинемо политику која пре подне
лаже Москву, а по подне Брисел и Вашингтон - овако, у изјави за ”Новости”, Чедомир
Јовановић, лидер ЛДП објашњава о чему се причало на састанку Владимира Путина са
шефовима посланичких група.

  

Он тврди да би, без његовог инсистирања на тим важним темама, све било сведено на
протокол и затварање очију пред проблемом.

  

- Србија је једина која није ни у ЕУ ни у НАТО и једина која је мањински партнер у
”Јужном току” и поред тога што смо руској држави дали Нафтну индустрију и комплетну
гасну инфраструктуру - понавља Јовановић.

  

На питање - да ли се са руским премијером сукобио око питања НАТО, Јовановић тврди
да је изнео став да је за нас чланство у НАТО најбржи пут ка ЕУ, а да улазак у НАТО не
угрожава никога.

  

- Србија не улази у НАТО да би постала паркинг за НАТО ракете, него зато што је
чланство у НАТО једини начин да изађемо из изолације и хроничне балканске
неизвесности и немира. Има земаља које су ближе границама Русије него што је Србија,
попут Бугарске, а ипак су у НАТО. Русија их није избацила из ”Јужног тока”, одлично
сарађују са Москвом. Ако је стратешки интерес Русије чланство Србије у ЕУ, онда је
улазак Србије у НАТО ефикасна реализација тог интереса.
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(Вечерње новости)
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